
DECLARACIÓ INSTITUCIONAL DEL GOVERN D�’ÒDENA

El Govern d�’Òdena està decididament dedicat i bolcat en la creació de sòl

industrial.

El futur del odenencs i de la resta de ciutadans de la Comarca és la nostra

prioritat i des de tots els àmbits possibles treballem amb aquest objectiu des de

que hem arribat al Govern. Iniciatives com la ubicació d�’empreses TIC a l�’edifici

de l�’OUTLET o la Fira de la Vinyala del passat cap de setmana demostren que la

implicació en promoure l�’activitat econòmica del municipi i de la Conca és la

nostra prioritat.

Acabar amb l�’atur no té res a veure amb la creació de nou sòl industrial si no amb

la situació econòmica. Si la gent treballava amb molt menys sòl industrial del que

tenim ara vol dir que la raó de l�’atur no és la manca de sòl, o com a mínim, no és

la causa principal.

Probablement no existeix a la Conca d�’Òdena sòl disponible per empreses amb

necessitats de parcel les de 30.000 ó 60.000 m2. Aquesta necessitat no ha sorgit

de la nit al dia i alguna responsabilitat deuen tenir els governs anteriors de tots

colors i municipis en la manca de sòl d�’aquesta tipologia.

La vinguda d�’empreses amb grans necessitats de sòl no depèn només de la

voluntat d�’un municipi. El Govern de la Generalitat és una peça important per

atreure grans empreses. Aquí doncs cal obrir una via en la que cal treballar de

valent perquè de manera conjunta els municipis der la Conca treballin amb la



Generalitat en la recerca de grans empreses. Òdena no pot ser responsable únic

del resultat final de si venen o no grans empreses.

Tot i el nostre compromís amb la creació de sòl industrial no volem haver

d�’assumir que promotors, siguin privats o públics, urbanitzin polígons que, més

enllà de la inversió del promotor, comportin importants despeses de

manteniment sense que, per l�’absència d�’empreses, es generin ingressos al

municipi.

Òdena ni vol ni es pot permetre despeses d�’un polígon com preveia el POUM de

3,7 km2 sense la certesa d�’una ocupació mínima inicial de qualsevol actuació. Si

això es produís, on serien a l�’hora de repartir despeses i què n�’opinarien els

polítics i els governs municipals veïns que reclamaven a Òdena la creació de sòl

industrial?

El Govern d�’Òdena treballa i treballarà per fer possible la creació de sòl

industrial, però aquesta tasca no ha de ser solament a costa d�’Òdena i dels

odenencs, si no que ha de beneficiar en primer lloc a Òdena i als seus ciutadans i

també els de la resta de la Conca i la Comarca. Aquesta es la nostra

responsabilitat política com a càrrecs electes i membres del Govern d�’Òdena.

Rebutgem la gestió de l�’Equip de govern anterior del PSC que va guardar al calaix

una proposta concreta i potent per portar un promotor, a la vegada gestor

d�’espais industrials, a Òdena. Una proposta d�’inversió de 106 M�€ i 1.200 lloc de

treball.

L�’actual Govern d�’Òdena no és responsable de la Suspensió de l�’Aprovació

Definitiva del POUM. Creiem que amb els informes existents previs a l�’Aprovació

Provisional i sense disposar d�’informes bàsics i absolutament rellevants com els

de l�’ACA i de Medi Ambient, va ser una temeritat aprovar el POUM

provisionalment 12 dies abans d�’unes eleccions municipals i en plena campanya

electoral.

No és cert que el Govern d�’Òdena hagués demanat la devolució del POUM. Va

ser la Comissió d�’Urbanisme de la Catalunya Central qui, a la vista de la manca



d�’informes rellevants en l�’Aprovació Provisional, va decidir la Suspensió de

l�’Aprovació Definitiva.

Considerem que no és just culpar al Govern d�’Òdena per demanar a qui vulgui

venir a Òdena a promoure sòl industrial que faci les coses seriosament.

No entenem que qui tant critica al Govern actual d�’Òdena no condemni l�’anterior

govern municipal del PSC per la vergonya de guardar des del juliol de 2008 al

prestatge d�’un armari una proposta seriosa d�’inversió en la urbanització d�’un

polígon, en la construcció de naus i la gestió urbanística, industrial i comercial

posterior de les empreses que decideixen instal lar s�’hi, a la qual, ni tan sols es va

donar resposta. Una proposta, que entenem és molt més avantatjosa que el poc

o res que sabem del Consorci de la Zona Franca.

La modificació del Pla Director Urbanístic de la Conca d�’Òdena és una prioritat

per aquest Govern. Ja ha liderat la trobada de regidors d�’urbanisme per acordar

sol licitar la seva modificació a través del Consell Comarcal. Treballarem colze

amb colze amb els altres governs locals de la Conca perquè la modificació

compleixi amb les necessitats actuals i les expectatives de la situació dels propers

anys. El Pla Territorial de les Comarques Centrals i el Pla Director Urbanístic de la

Conca d�’Òdena no responen ni a les necessitats actuals ni el les de la propera

dècada. Cal posar lo al dia de manera urgent.

El Govern d�’Òdena ha obert la porta, i la manté oberta, a tothom qui ens demani

informació sobre la visió del govern pel que fa a la creació de sòl industrial i la

situació del planejament en tràmit.

El Govern també treballa amb altres línies de treball per millorar l�’atracció de

noves empreses. En aquesta línia des del govern d�’Òdena s�’ha obert un espai

amb tots els responsables polítics de Promoció Econòmica dels municipis de la

Conca amb sòl industrial per treballar, de manera conjunta, per compartir

informació i buscar sinèrgies per oferir un producte potent i atractiu a empreses

candidates a implantar se a la Conca d�’Òdena.



En els propers mesos ja podríem estar en condicions d�’anunciar propostes

empresarials importants que escollirien Òdena com a seu.

El Govern d�’Òdena vol estar en tots els espais de debat, de trobada o de gestió,

en els quals l�’objectiu sigui l�’atracció de noves empreses i la creació de llocs de

treball.

El Govern d�’Òdena rebutja categòricament les ingerències dels responsables

polítics dels municipis veïns, que volen planificar el municipi d�’Òdena.

Lamentem profundament que cap d�’aquests polítics que han portat als plens

dels seus respectius municipis i al Consell Comarcal, mocions reclamant

responsabilitats i ordenant com s�’ha de planificar del nostre municipi, NO HAGIN

demanat cap tipus d�’informació a l�’actual Govern d�’Òdena.

Considerem pervers demanar responsabilitats al nostre Govern i dir nos com

hem de planificar sense tenir coneixement de la realitat de la planificació vigent i

sense conèixer la situació dels tràmits en els instruments de planejament en

procés.

Recolzem i recolzarem qualsevol iniciativa que millori la qualitat de vida del

ciutadans i que promogui la vinguda de noves empreses i la millora de les

empreses actuals.
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